

Ref: RAKP-LD-E-0010-260722-05  
Date: 5th November 2022

المرجع: RAKP-LD-E-0010-260722-05  
التاريخ: 5 نوفمبر 2022

MS/ Disclosures and Compliance Dept  
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين  
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Dear Sir:

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Results of RAK Properties BOD Meeting held on 5/11/2022**

**الموضوع: نتائج إجتماع مجلس ادارة شركة رأس الخيمة العقارية المنعقد بتاريخ 2022/11/5**

We would like to inform you that the company's Board of Directors held its meeting on Saturday, 5/11/2022 at 10:00 AM at InterContinental Ras Al Khaimah Resort & SPA, Where the Board has approved the interim condensed consolidated financial statements of the period ended 30/9/2022, and the Board of Directors has approved the resolution of the Executive & Investment Committee to award the tender of Bay Residence Project to Al Orouba Contracting Company.

نرجوا التكرم بالعلم بأن مجلس الادارة قد إجتمع يوم السبت الموافق 2022/11/5 في تمام الساعة 10:00 صباحا وذلك في منتجع وسبا انتركونتيننتال رأس الخيمة، حيث تم اعتماد البيانات المالية الموحدة المرحلية للفترة المالية المنتهية بتاريخ 2022/9/30، كما صادق مجلس الإدارة على قرار اللجنة التنفيذية والاستثمار بالموافقة على ترسية مشروع باي ريزيدنس على شركة العروبة للمقاولات.

Best Regards,



وتفضلوا بقبول فائق التقدير و الإحترام

Maen Abdul Kareem  
Legal Advisor of RAK Properties

معن عبد الكريم  
المستشار القانوني لشركة رأس الخيمة العقارية